2013香港環保卓越計劃 Hong Kong Awards for Environmental Excellence

酒店及康樂會所 Hotels and Recreational Clubs

金 媛 Gold Award



香港逸東酒店 Eaton, Hong Kong

香港逸東酒店透過各項環保管理措施處理能源、食水及廢棄物,並承諾以可持續發展為首要營運原則,其環保績效已獲得EarthCheck、HotelClub及香港環保卓越計劃等機構及計劃認可,備受各界肯定。

Eaton, Hong Kong is committed to minimising our environmental footprint by managing our energy, water consumption and waste generation; and is fully devoted to keep sustainability issues at the forefront of everything. Eaton's performance in this field is benchmarked by recognised authorities and schemes including EarthCheck, HotelClub and Hong Kong Awards for Environmental Excellence.



2010年,在酒店大堂增設一幅6米乘8米的室內垂直綠化牆, 牆上種植了3,600株虎尾蘭,可吸收室內污染物,並釋出氧 氣,改善室內空氣質素。

In 2010, a 6-metre by 8-metre indoor vertical garden wall featuring 3,600 Snake Plants was installed in the hotel lobby. It improves indoor air quality through absorption of pollutants and output of oxygen.



安裝環保食水淨化系統及購買可循環使用的玻璃水構,代 替傳統塑膠構裝水產品,每年為地球減少350,000個即棄塑 膠水構。

We have installed an eco-friendly drinking water purification system and purchased reusable glass bottles so as to eliminate the consumption and subsequent disposal of approximately 350,000 plastic bottles every year.



酒店大堂牆身以竹製夾板裝嵌,竹製夾板比木夾板更具有 可持續發展的特質,能減少過度砍伐造成的環境問題。

Sustainable and renewable bamboo material has been used as an alternative to wood for lobby walling to minimise the impact of industrial logging.



新推出的時尚客房採用LED照明、由環保物料製成的膠質核織地板及以膠質回收物料循環再造的時尚隔音牆身裝飾。

Our newly launched rooms use LED lighting, modern eco-friendly woven-vinyl flooring and revolutionary acoustic wall panels made by recycled plastic materials.